
Protokoll for møte i  

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre  

12. desember 2011 
 

Dato: 12. desember  2011 

Sted: Bioforsk Svanhovd  

Møtetid: 10.00 – 14.00  

 

Tilstede:  

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Sak 21/2011 Åpning av møte, registrering og godkjenning. 

a) Fulltallig styre med fire medlemmer. Ole Gabrielsen møtte som vara for Linda B. Randal og 

Sissel Wollmann møtte som vara for Knut Mortensen.  

b) Ole Gabrielsen og Sissel Wollmann ble valgt til underskrivere av protokoll  

c) Saksliste og innkalling ble godkjent 

d) Protokoller fra tidligere møte ble underskrevet. 

 

  

 Styret: 

 

Helge Stærk (styreleder) 

Ole Gabrielsen (vara) 

Sissel Wollmann (vara) 

Mariann W. Magga 

 

 

 

Inviterte deltakere: Jan Erik Knutsen, 

Fylkesmannen i Finnmark, og Jørn 

Monsen SNO. 

 

Sekretariatet: Rolf E. Sch. Kollstrøm, 

nasjonalparkforvalter 

Meldt forfall: 

Linda Beate Randal/Knut Mortensen 

 



Sak 22/2011 Oppfølgning av forvaltningsplanen i 2012 

Enstemmig vedtak 

Nasjonalparkstyret vedtar å starte en rullering av forvaltningsplanen for Øvre Pasvik nasjonalpark 

med landskapsvernområde i 2012. Framdriften i arbeidet vil avhenge av finansieringen. Styret tar 

sikte på en framtidig forvaltningsplan med en varighet på inntil 10 år, med årlige oppdateringer av 

tiltaksdelen og oppdatering av bevaringsmål etter behov. 

 

Sak 23/2011 Økonomi/tiltak i 2012, bestilling til SNO / “bestillingsdialogen” 

Jørn Monsen, SNO orienterte om utførte tiltak i nasjonalpark og landskapsvernområde i 2011. 

Tiltak og budsjett for 2012 ble drøftet i møtet. Styret ønsker vedlikehold av grensemerking av 

“gammel nasjonalpark” (kr 10.000), Dekning av utgifter til nasjonalparkssamling i Otta slik at hele 

styret kan delta (kr 50.000 gitt at styret må dekke utgiftene selv) og en post på kr 50.000 til 

markedsføring og informasjonstiltak av verneområdene. 

Enstemmig vedtak: 

Restmidlene for inneværende år, i størrelsesorden kr 8000,- bevilges til vegrådet for Pasvik til 

kantrydding av Sortbrysttjernveien. 

Nasjonalparkforvalter får fullmakt til å sluttføre bestillingsdialogen med SNO og sette opp budsjett 

for drift av nasjonalparkstyret i samråd med fylkesmannen, på bakgrunn av orientering gitt på 

styremøtet og innspill fra styret. 

 

Sak 24/2011 Orienteringer 

a) Status for kontor nasjonalparkforvalter, tatt til etteretning. 

b) Status Faglig rådgivende utvalg for ØPN; Representantene får en tilbakemelding fra styret 

c) Samling for verneområdeforvaltere i DN 29.-30.11.2011, tatt til etteretning. 

d) Referat fra kontaktmøte GSV 24.11.2011, tatt til etterretning 

e) Eventuelt 

- Det ble orientert om Fylkesutvalgets forslag på representanter til nasjonalparkstyret. Styret 

vedtok å sende en forespørsel til MD om saken, som vedtak i ny sak 25/2011. 

- Jan Erik Knutsen orienterte om status for Forsvarets etablering av mast ved Treriksrøysa. 

-Møteplan 2012:  Nasjonalparkforvalter innkaller til styremøte i slutten av januar 2012 hvor 

møteplan for 2012 behandles som egen sak, etter avklaring av møteplaner for 

kommunstyret, fylkesting og Sameting.  

  



Sak 25/2011 Enstemmig vedtak 

Styret fikk orientering  om fylkesutvalgets vedtak i sak 11/46. 

Styret er oppmerksom på at 3 av 4 foreslåtte kandidater for Øvre Pasvik nasjonalpark ikke er 

hjemmehørende i Sør-Varanger kommune, der nasjonalparken er lokalisert. 

Styret ber om en orientering og presisering fra Miljøverndepartementet om dette er i tråd med 

intensjonen om lokal forvaltning. Dette gjelder også oppnevning av Sametingets representant. 

__________________________________________________________________________________ 

 

Møtet hevet kl. 14.00 

 

 

 

 

_________________________ 

Helge Stærk, styreleder 

 

 

 

Rett protokoll bekreftes 

 

 

 

 

____________________________    __________________________  

       Sissel Wollmann                 Ole Gabrielsen 

 

 

 

 

 


